
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  22. 5. 2007. 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Kořínková, Mgr. Balej, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková 
Omluveni:  doc. Pavlík 
 

1. Děkan požádal členy vedení fakulty o plán dovolených v době prázdnin, do příští 
porady nahlásit na děkanát. 

2. Vedení PřF se dohodlo, že využije možnosti prezentace fakulty v časopise Scientific 
American.  

3. Ve dnech 25. 5. – 3. 6. 2007 ing. Lauterbach a dr. Jeřábek z katedry geografie  
uskuteční sportovní a poznávací propagační cestu na kolech z Ústí n. L. do Hamburku 
„Přírodovědecká fakulta šlape do pedálů“. Mediálním partnerem bude Ústecký deník, 
který bude denně přinášet informace z této akce. 

4. Vedení se vrátilo k diskusi o třídění odpadu na PřF. 
5. Vedení se znovu zabývalo materiálem hodnocení kateder na PřF, který poskytl 

proděkan Pavlík. Vedení doplnilo a upravilo znění textu. Materiál k hodnocení kateder 
bude rozeslán vedoucím kateder k připomínkování. 

6. Proděkanka Kořínková informovala o průběhu vnitřního oponentního řízení dr. Kolské 
na katedře chemie. 

7. Proděkanka předložila návrh na změnu poplatků za studium a přijímací řízení. Vedení 
souhlasí s návrhem platby 12 tis. za 1. rok a 18 tis. za 2. rok studia nad standardní 
dobu zvětšenou o 1 rok. Vedení se dohodlo na částkách poplatků za přijímací řízení. 
555,- Kč za písemnou přihlášku a 444,- Kč za elektronickou formu přihlášky. Nové 
poplatky budou platné pro přijímací řízení ke studiu pro ak. rok 2008/2009. 

8. Jsou připraveny informační letáky o 2. kole přijímacího řízení na PřF. Vedení 
diskutovalo o způsobu rozšíření informací pro veřejnost. 

9. Tajemník a proděkan Balej prověří možnosti umístění nového referenta na studijním  
oddělení. 

10. Tajemník nadnesl problém nedostatku společných učebních prostor pro tři fakulty 
UJEP. Proděkanka Kořínková požádá rektorát o řešení situace učebnami na sousední 
průmyslové škole. 

11. Tajemník informoval o vývoji v záležitosti rekonstrukce skleníku na katedře biologie. 
12. Vedení se dohodlo, že děkan požádá - vzhledem k nedostatku prostředků ve FRIM - 

rektorku o převod 2 mil. Kč z fondu provozních prostředků do prostředků FRIM, aby 
mohl být předložen rozpočet FRIM na rok 2007 ke schválení. 

 
 
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


